



# NEW ZEALAND RACING LIFESTYLE TOUR

## 11 - 15 NOVEMBER 2025

Experience the Excitement of Thoroughbreds Racehorses Sales and Immerse Yourself in the Racing Lifestyle

#### **ITINERARY HIGHLIGHTS**

The itinerary is for reference only and activities may be cancelled or changed without prior notice.

DAY 1 Tue, 11 Nov	Travel from Hong Kong to Auckland, New Zealand at own arrangement		
	PM	Hotel Check-in	4 overnight stays hilton Auckland or accommodation with similar grade
	Evening	Welcome Dinner	
DAY 2 Wed, 12 Nov	AM	Tour of Windsor Park Stud  • A scenic stud with advanced facilities for training and support	
		<ul> <li>Tour of Cambridge Stud</li> <li>Renowned thoroughbred nursery with a proud history of breeding champion racehorses winning the world's biggest races</li> </ul>	
	PM	Lunch	
	Evening	At leisure	
DAY 3 Thur, 13 Nov	AM	Cambridge Stud Karaka Training Centre  • Behind-the-scenes visit with Champion Trainer	
	PM	Lunch	
		Attend the Karaka "Ready to Run Sales" hosted by New Zealand Bloodstock	
	Evening	Dinner in Auckland Central	
DAY 4 Fri, 14 Nov	Full Day	<ul> <li>Waiheke Island Tour</li> <li>Wine tasting at locally renowned winery &amp; distillery</li> <li>Wine pairing lunch</li> <li>Leisure time on Waiheke Island</li> </ul>	
	Evening	Dinner in Auckland Central	
DAY 5 Sat, 15 Nov	AM	Hotel Check-out  • Group transfer to Auckland Airport or at own arrangement	



# **EARLY BIRD OFFER**

**Bookings from now until 12 September** HK\$13,000 per person

## **REGULAR BOOKINGS**

**Bookings from 15 September to 1 October** HK\$16,000 per person



# REGISTRATIONS and ENQUIRIES 3196 5375 Corporate Travel Management Limited – Hong Kong

Service hours: Monday to Friday, 10:00am to 5:00pm (Except for Public Holidays)

Terms and conditions apply. Please refer to website for details

- The arrangement of the tour (including but not limited to transportation, accommodation, visits, meal arrangements and activities) are subject to change without notice or compensation. In particular, certain activities are hosted and arranged by third party suppliers which may be subject to modification or cancellation.
- Flights and transportation to the designated meet up point in Auckland, New Zealand before and after the tour are not included. Please make your own arrangement of relevant flight and transportation and ensure you are able to arrive at the designated meet up point in Auckland, New Zealand on time.
- ^Accommodation: designated room type, double-room booking, extra cost for single room applies (subject to availability). • Capacity for the tour: 20 persons. When the number of participants does not reach the minimum number of people (12 persons) required for
- the tour, the tour may be canceled without compensation, but payment made to CTM will be refunded.
- Participants joining this tour must be at least 18 years old.
- The tour is operated by Corporate Travel Management Limited Hong Kong (License No.: 350373)







# 紐西蘭臻尚賽馬之旅

# 2025年11月11日至11月15日

參加會員尊屬之旅 駿享純種賽馬拍賣會體驗

## 精選行程

行程僅供參考,活動可能會取消或更改,恕不另行通知。

第一日

請自行安排從香港前往紐西蘭奧克蘭

11月11日(星期二)

下午 入住酒店 歡迎晚宴 晚上

溫莎公園育馬場導賞之旅 • 風景優美的育馬場,配備先進的訓練和支援設施

上午

下午

第二日 11月12日(星期三) 劍橋育馬場導賞之旅 • 著名的純種馬育馬場歷史悠久,曾培育出眾多

世界大賽冠軍賽馬 午餐

晚上

自由時間

上午 劍橋育馬場卡拉卡訓練中心

• 由冠軍練馬師親自導覽,參觀專業訓練設施的幕後花絮

4晚住宿^

**Hilton Auckland** 

或同級的住宿

第三日 下午

11月13日(星期四)

11月14日(星期五)

午餐

參加由New Zealand Bloodstock舉辦的卡拉卡 "出賽馬匹拍賣會"

晚上 於奧克蘭市中心享用晚餐

全日 第四日

懷希基島品酒體驗 • 暢遊葡萄酒莊園

• 午餐細嚐頂級佳釀與地道風味

• 自由時間盡享醉人海岸美景

晚上

於奧克蘭市中心享用晚餐

第五日

11月15日(星期六)

上午

酒店退房

• 團體接送至奧克蘭機場或可自行安排

即日起至9月12日 每位13,000港元

般預訂 9月15日至10月1日 每位16,000港元



報名及查詢 3196 5375 Corporate Travel Management Limited – Hong Kong

服務時間:星期一至星期五,上午10:00至下午5:00 (公眾假期除外)

#### 條款與細則適用。詳情請參閱網站。

- 行程的安排(包括但不限於交通、住宿、探訪、餐膳和活動)只供參考,可能會取消或更改而不另行通知,且不作賠償。特別是某些由第三方 供應商主辦和安排的活動,可能受到調整或取消的影響。
- 此旅行團並不包括旅行團前後來往紐西蘭奧克蘭指定集合地點的機票及交通,客人須自行安排航班及交通,並確保於指定之日期、時間及地點 在紐西蘭奧克蘭集合。
- ^住宿:指定房型,雙人房預訂,單人房需額外付費 (視供應情況而定)。
- 團名額:20人。當參加人數未達規定的最少成團人數 (12人) 時,此旅行團將有機會取消,且不作賠償,但已向CTM支付之費用將被退還。
- 參加者年齡限制: 18歲或以上。
- 本旅行團由 Corporate Travel Management Limited Hong Kong (License No.: 350373) 提供。

